

English version below.

Erstellung eines Transcript of Records im Diplom (ECTS im Diplom)

Diplom-Alumni der Fakultät BWL an der Universität Mannheim können für Bewerbungen (Aufbaustudium im Ausland, CPA Examinations, Ph.D. Programme etc.) in der Geschäftsstelle des Prüfungsausschusses BWL ein englisches Transcript of Records beantragen.

Transcript
of
Records

Alle nötigen Informationen und Mustervorlagen werden Ihnen auf Anfrage zugesandt, um das Transcript of Records selbst erstellen zu können. Daraufhin können Sie dieses zusammen mit den deutschen Nachweisen (Notenauszug, Scheine, etc.) in der Geschäftsstelle des Prüfungsausschusses einreichen. Ihre Angaben werden im Anschluss überprüft und bestätigt.

Mail-
adresse

pa.bwl@bwl.uni-mannheim.de

Achtung!

Bedenken Sie, dass wir zur Bearbeitung i.d.R. ein paar Arbeitstage benötigen. Stellen Sie Anfragen daher bitte rechtzeitig vor einer eventuellen Bewerbungsfrist

Generation of the Transcript of Records in diploma study programs (ECTS in diploma studies)

Students who hold a diploma degree of the University of Mannheim, Business School, can request an English Transcript of Records required for applications (postgraduate studies abroad, CPA Examinations, Ph.D. programs etc.) at the Examination Office for Business Administration.

Transcript
of
Records

All necessary information and templates will be provided to you upon request, such that you can generate the Transcript of Records yourself. Afterwards you will need to turn in the document along with the German originals (Transcript of Records, credits, etc.) at the Examination Office. The information on your Transcript of Records will then be screened and approved..

E-Mail
address

pa.bwl@bwl.uni-mannheim.de

Attention!

Please keep in mind that the processing of your request might take a couple of working days, so make sure to allow for enough time prior to the expiration of a potential deadline.